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Status Definitief 

Openbaar Ja 

Aanwezig Dhr. J.A. van Rijn, wethouder;Mevr. C.J. Hoekstra, wethouder;Dhr. M. Dijkshoorn, 
wethouder;Dhr. M. Witkamp, secretaris;Dhr. R. ter Hark, burgemeester;Dhr. M. Roelofs, 
wethouder 

Afwezig  

 
 
 
 

Zaak / doc nr Z-25-430287 - 858908 

Onderwerp (H) Zienswijze ontwerpbegroting 2026 gemeenschappelijke regeling Holland Rijnland 

Portefeuillehouder Dhr. M. Roelofs, wethouder 

Afdeling TM Strategie en Control 

Het College van burgemeester en 
wethouders besluit 

Aan de raad voor te leggen het raadsvoorstel waarin de raad wordt voorgesteld om: 

1. Als zienswijze aan het bestuur van Holland Rijnland te laten weten dat de raad 
instemt met de ontwerpbegroting 2026 van de gemeenschappelijke regeling 
Holland Rijnland.  

Samenvatting Op grond van de gemeenschappelijke regeling Holland Rijnland waaraan de gemeente 
Hillegom deelneemt en de Wet gemeenschappelijke regelingen, wordt de ontwerpbegroting 
voor 2026 van het samenwerkingsorgaan Holland Rijnland voorgelegd voor zienswijze aan de 
raden van de deelnemende gemeenten. Voor de ontwerpbegroting 2026 van Holland Rijnland 
is een voorstel opgesteld waarin de Hillegomse zienswijze is verwoord. De raad heeft het 
recht een zienswijze te geven op de ontwerpbegroting van de gemeenschappelijke regeling 
Holland Rijnland. Het college heeft besloten aan de raad voor te stellen als zienswijze aan het 
bestuur van Holland Rijnland te laten weten dat de raad instemt met de ontwerpbegroting 
2026 van de gemeenschappelijke regeling Holland Rijnland.  

Besluit Akkoord (Ongewijzigd besloten) 

 
 

Zaak / doc nr Z-25-434791 - 863578 

Onderwerp Zienswijze gemeenschappelijke regeling Cocensus 

Portefeuillehouder Dhr. M. Roelofs, wethouder 

Afdeling TM Financien 

Het College van burgemeester en 
wethouders besluit 

Aan de raad voor te leggen het raadsvoorstel waarin de raad voorgesteld wordt om: 

1. Als zienswijze aan het bestuur van Cocensus te laten weten dat de raad zich kan 
vinden in de begroting 2026 en het meerjarenperspectief 2027-2030. 

Samenvatting De Wet gemeenschappelijke regelingen verplicht de gemeenschappelijke regeling Cocensus, 
de begroting 2026 voor te leggen voor een zienswijze aan de raden van de deelnemende 
gemeenten. Voor de begroting 2026 van gemeenschappelijke regeling Cocensus is een 
raadsvoorstel en een antwoordbrief opgesteld.  

Het college heeft besloten aan de raad voor te leggen het raadsvoorstel waarin de raad 
voorgesteld wordt om als zienswijze aan het bestuur van Cocensus te laten weten dat de 
raad zich kan vinden in de begroting 2026 en het meerjarenperspectief 2027-2030. 

  

  

Besluit Akkoord (Gewijzigd besloten) 

 
 

Zaak / doc nr Z-25-435051 - 863993 

Onderwerp Vaststellen openbare besluitenlijst BenW Hillegom van 22 april 2025 

Portefeuillehouder Dhr. R. ter Hark, burgemeester 

Afdeling TM Bestuurs- en Managementondersteuning 



Het College van burgemeester en 
wethouders besluit De openbare besluitenlijst van BenW Hillegom van 22 april 2025 vast te stellen. 

Samenvatting  

Besluit Akkoord (Ongewijzigd besloten) 

 
 

Zaak / doc nr Z-25-433280 - 861237 

Onderwerp Evaluatie Prestatieafspraken 2024 Hillegom met wooncorporatie Stek en huurders 

Portefeuillehouder Dhr. M. Roelofs, wethouder 

Afdeling TM Wonen, Mobiliteit, Economie en Erfgoed 

Het College van burgemeester en 
wethouders besluit 

1. De raadsbrief inzake de evaluatie prestatieafspraken 2024 Hillegom vast te stellen. 

Samenvatting Jaarlijks maakt de gemeente prestatieafspraken met wooncorporatie Stek en de 
Huurdersbelangenvereniging Huurdershart Bollenstreek (hiervoor: HBVB). Gedurende het 
jaar voeren de drie partijen de vastgelegde prestatieafspraken uit. Halverwege het jaar vindt 
monitoring plaats en wordt waar nodig bijgestuurd. Aan het begin van 2025 vindt een 
evaluatie plaats van de prestatieafspraken van het voorgaande jaar, 2024. De uitkomsten 
van deze evaluatie worden gebruikt bij het opstellen van de prestatieafspraken voor 2026. 

Er bestaat bij de partijen een positief beeld over de uitvoering van de gemaakte afspraken. 
Meer dan 80% van de afspraken is afgerond of loopt volgens plan. Bij de overige afspraken 
is een vertraging ontstaan of is er nog geen uitvoering gegeven aan de afspraak. Achteraf 
blijkt dat deze afspraken gebaseerd waren op een te optimistische tijdsplanning, bijvoorbeeld 
omdat bepaalde beleidseffecten moesten worden afgewacht of regionale en landelijke 
agenda’s nog niet waren vastgesteld. De niet-uitgevoerde afspraken staan daarom voor 2025 
alsnog op de rol.  

Wat hebben partijen tot stand gebracht in 2024? Er is medio 2024 gestart met de bouw van 
Olympiaweg. Stek en Marente werken samen om 39 sociale seniorenwoningen te realiseren, 
waarvan 22 woningen die geschikt zijn voor cliënten met een zorgindicatie. Tevens is 
begonnen met sloop van project Graaf Janlaan en in 2025 wordt gestart met de bouw van 
160 woningen, waarvan 34 middenhuurwoningen. Verder is het jongerenbeleid van Stek 
uitgevoerd, dit heeft geresulteerd in 9 verhuringen in Hillegom. Door het gematigde 
verkoopbeleid van Stek zijn slechts twee woningen in Hillegom, Lisse en Teylingen verkocht. 
Tot slot heeft Stek de CO₂-uitstoot uit de woningvoorraad met twee miljoen kilo verminderd. 
Dit is het dubbele van de beoogde doelstelling. 

Het college heeft besloten om de raadsbrief inzake de evaluatie prestatieafspraken 2024 vast 
te stellen. 

Besluit Akkoord (Gewijzigd besloten) 

 
 

Zaak / doc nr Z-24-357433 - 857489 

Onderwerp Vaststellen definitief ontwerp opwaarderen Beltpark 

Portefeuillehouder Dhr. M. Dijkshoorn, wethouder 

Afdeling TM Inrichting Openbare Ruimte 

Het College van burgemeester en 
wethouders besluit 

1. Het definitief ontwerp voor de opwaardering van het Beltpark vast te stellen. 

2. Aan de raad voor te leggen het raadsvoorstel 'Opwaarderen Beltpark' waarin de raad 
voorgesteld wordt om: 
   1. Kennis te nemen van het definitief ontwerp voor de opwaardering van het Beltpark. 

   2. Een krediet beschikbaar te stellen ter grootte van € 2.807.500,- voor het noodzakelijke 
herstel van de deklaag en de opwaardering van het Beltpark. Dit bedrag te onttrekken aan 
de algemene reserve en dit te storten in de reserve kapitaallasten nieuwe investeringen. 

   3. De reeds beschikbaar gestelde investering ter grootte van € 30.750,- voor het 
vervangen van de skatebaan, aan te wenden voor de realisatie van de opwaardering van het 
Beltpark. 

   4. De subsidie voor kwaliteitsimpuls recreatie, sport en gezondheid van € 231.787,- 
beschikbaar te stellen voor de subsidiabele elementen van het project waarmee de 
kapitaallast wordt verlaagd. 

   5. De exploitatiebegroting, na realisatie, structureel te verhogen ten behoeve van 
onderhoud van het park met een bedrag van € 9.550,- per jaar en dit op te nemen in de 
begroting vanaf 2027. 

   6. De begrotingswijziging nr R07 vast te stellen waarmee het krediet voor de opwaardering 
van het Beltpark beschikbaar wordt gesteld. 

Samenvatting In het groenbeleidsplan 2015-2024 richt de gemeente zich op het verbeteren van de 
bruikbaarheid van groenvoorzieningen. Om dit te bereiken krijgen enkele parken een 



opwaardering om de inrichting weer te laten sluiten bij deze tijd, waarbij de parken ieder hun 
eigen karakter hebben. 

Het Beltpark, dat sinds de jaren '80 bestaat, krijgt een grondige opknapbeurt om te voldoen 
aan de hedendaagse eisen. Deze upgrade omvat de aanleg van sport- en beweegfaciliteiten, 
zoals een pumptrack, free run en een basketbalveld. 

Daarnaast komt er een ligweide en een uitgebreid losloopgebied voor honden. De 
opwaardering zorgt voor een betere structuur en sociale veiligheid, met aangename 
ontmoetingsplekken voor alle leeftijden. 

Het ontwerp is het resultaat van intensieve samenwerking met omwonenden en organisaties. 

Een belangrijk aspect naast de opwaardering is het herstel van de deklaag op de voormalige 
vuilstortlocatie. Dit is noodzakelijk voor een milieu hygiënisch verantwoorde situatie. 
Ondanks dat 75 bestaande bomen moeten worden verwijderd wegens de ophoging, worden 
nieuwe bomen geplant om biodiversiteit te waarborgen en de groenstructuur te versterken. 

Het college heeft besloten het definitief ontwerp 'Opwaarderen Beltpark' vast te stellen. 
Tevens heeft het college besloten het raadsvoorstel 'Opwaarderen Beltpark' aan de  raad 
voor te leggen. 

Besluit Akkoord (Gewijzigd besloten) 

 


